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Hei 
 
Ønsker å bestille en forhåndskonferanse til Tomt  27/90 
 
Vi har tidliger søkt om  2 boliger på tomt 27/91 da fikk vi beskjed at på grunn av 
infrastruktur kunne vi ikke få den godkjent på det tidspunktet. 
Da overførte vi 50% av eigendomen til 27/90 vi ønsker no å prøve å søke på nytt , 
har lagt ved kart slik som tomten var tenkt. 
Vi tegnet og inn to hus på 27/91 da vi søkte sist. det ligger nok i arkivet deres. 
 
Tomten er pr i dag ferdig planert , har vann ,avløp og strøm inn på tomten. 
Den brukes pr i dag som lager tomt. 
Det hadde vert positivt for de som har 27/91 og at denne egendomen blir ferdig , da 
hadde vi fått gjort ferdig infrastruktur med veier inn til 27/91 og 27/90  
 
 
 
 
--  
Stian Gripsgård 
Gripsgård Bygg AS  
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